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Από το υπ’ αριθ. 25/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 589/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 9ου θέματος  
«Ένσταση Πολυξένης Χας Γ. Γκουγκουλιάνα 
κατά της υπ΄αριθ. 270/2002 απόφασης Δ.Σ. για 
μετατόπιση του περιπτέρου της». 

 
       Σήμερα 18 Νοεμβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-11-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 18 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης K. Aσλάνογλου  
4. Δ.  Πέτκος Α. Δελαβερίδης  
5. Κ. Κόλβατζης Ε.  Λελεκάκης  
6. Γ. Ουρσουζίδης Λ. Τάκης  
7. Ν. Χαμαλής Ι.  Τριανταφυλλίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ν.  Ουσουλτζόγλου Π. Πιτούλιας Πάρεδροι 
9. Σ. Γεωργιάδης Α. Κεσίδης -------- 

10. M. Σουμελίδης Χ.  Σκουμπόπουλος  
11. Α. Ταραλάς Σ.  Παναγιωτίδης  
12. Χ. Γεωργιάδης Λ. Τσαβδαρίδης  
13. Β. Γιαννουλάκης Ε. Λευκοπούλου  
14. Θ.  Σιδηρόπουλος Ε. Κουκουρδής  
15. Ε. Σοφιανίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
16. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

589/2002 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 590/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Ουσουλτζόγλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 595/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Ποτουρίδης. 

17. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
18. Γ. Μανακούλης 

   
   
   

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-9-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κυριαζή Κόλβατζη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 270/2002 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου κατόπιν εισήγησης της 3ης Συνοικίας και της Τεχνικής Υπηρεσίας του 
Δήμου καθορίστηκε να τοποθετηθεί το περίπτερο της Πολυξένης Γκουγκουλιάνα χας 
Γεωργίου από τη θέση που βρίσκεται σήμερα στην απότμηση, που προβλέπεται  στη 
γωνία του ΟΤ 496 των οδών Πιερίων και Αρετής. 
 Με την από 3-9-2002 αίτησή της η παραπάνω ενδιαφερόμενη ζητά την 
ανάκληση ή την τροποποίηση της αριθ. 270/2002 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου, διότι η προτεινόμενη θέση δεν είναι κατάλληλη και επικαλείται ότι στην 
περιοχή αυτή η αποδοτικότητά του θα είναι περιορισμένη και προτείνει το περίπτερο 
να μετακινηθεί έως ότου τελειώσουν οι εργασίες διάνοιξης της οδού Πιερίων και στη 
συνέχεια ν΄επανεγκατασταθεί στην ίδια θέση. 
 Ύστερα απ΄αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Λαναράς, εκπρόσωπος Γκουγκουλιάνας:Νομίζω ότι η εισήγηση μόνο  
παρακώλυση της όλης διαδικασίας  μπορεί να προσφέρει. Να μην μεταφέρουμε στο 
επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο θέσεις και αποφάσεις που μπορεί να λάβει το παρόν 
Δημοτικό Συμβούλιο. Το περίπτερο αυτό είναι εδώ και 38 χρόνια σε κοινόχρηστη 
έκταση. Δεν θέλει η κα Γκουγκουλιάνα να  παρακωλύσει τις εργασίες της οδού 
Πιερίων. Αντιθέτως με τη διάνοιξη της οδού Πιερίων και του πεζοδρομίου, μένει 
χώρος για τους πεζούς. Το ότι ο κ. Χατζηπάντος, ο οποίος βρίσκεται πίσω από το 
περίπτερο, ενοχλείται, δεν είναι λόγος να μεταφερθεί το περίπτερο. Το περίπτερο 
μπορεί να μείνει σε εκείνο το σημείο. Είναι γνωστό το φαινόμενο των περιπτέρων 
ειδικά στο κέντρο της πόλης. Όταν δεν μπορούμε να περάσουμε την οδό 
Μητροπόλεως, μας ενοχλεί ένα περίπτερο που βρίσκεται εδώ και 38 χρόνια στο ίδιο 
σημείο. Στην οδό Πιερίων, έχει 1,5 μέτρο να περάσει κανείς από πίσω και 1 μέτρο 
από μπροστά. Δεν πρέπει να το κοιτάξετε με το βλέμμα ενός Δ.Σ. που πρέπει να 
διώξει τη γυναίκα, η οποία δεν έχει ούτε άνδρα, ούτε κανέναν για να την βοηθήσει. Η 
κοινόχρηστη έκταση του Δήμου επαρκεί και δεν παρακωλύει καθόλου. Η γυναίκα δεν 
θέλει να μεταφερθεί. Θέλετε να την πάτε ουσιαστικά προς την έξοδο της πόλεως, ενώ 
άλλα περίπτερα έρχονται προς το κέντρο. Θέλετε να πάει στην οδό Αρετής, στο 
βενζινάδικο του Καραβασιλειάδη, πάνω στη στροφή, όπου είναι πολύ επικίνδυνο το 
σημείο. Όλη η Πιερίων θέλει να μείνει σ΄αυτό το σημείο.  
 Να κλείσει το περίπτερο 2-3  μήνες, αρκεί να επανεγκατασταθεί στο ίδιο 
σημείο που βρίσκεται σήμερα. 
 Δήμαρχος :Να αναβάλουμε τη λήψη απόφασης. Να κάνετε μία δήλωση ότι 
εσείς από αύριο που θα χρειαστεί να προχωρήσει το έργο θα κλείσετε το περίπτερο 
και από εκεί και πέρα η νέα δημοτική αρχή εάν θέλει να μην λάβει απόφαση και να 
παραμείνετε στο ίδιο μέρος ή να πάτε κάπου αλλού, να το συζητήσετε μαζί της. Αυτό 
που χρειάζεται αυτή τη στιγμή είναι να προχωρήσει το έργο.  
 Λαναράς :Η θέση της πελάτισσάς μου είναι σαφής. Την ίδια στιγμή που θα 
φτάσει το έργο στο περίπτερό της, είναι διατεθιμένη να δεχθεί το έργο και να κλείσει 
το περίπτερό της.  
 Δήμαρχος :Παίρνουμε απόφαση πριν από 7 μήνες και μόλις έρχεται η ώρα να 
φτάσει το έργο εκεί, έρχεστε στο ΔΣ. 
 Λαναράς :Εγώ πήρα  αυτοβούλως την απόφαση του Δ.Σ. στις 3-9-02. Η κα 
Γκουγκουλιάνα δεν ήξερε τίποτα. 



 Αθανασιάδης Γεώργιος :Είχαμε κάνει και παλαιότερα προσφυγή στο ΔΣ για 
μετατόπιση του περιπτέρου. Είμαστε οι οικοπεδούχοι ακριβώς πίσω από το 
περίπτερο. Παραβρεθήκαμε πριν 1-2  εβδομάδες στην τεχνική υπηρεσία, και είδαμε 
τα σχέδια της οδού Πιερίων που είναι κατατεθιμένα και σχεδιασμένα για το σημείο 
εκείνο. Πρέπει να μετατοπιστεί. Εμείς  είχαμε κάνει θέμα μετατόπισης περιπτέρου 
γιατί μας εμποδίζει. Το περίπτερο σε εκείνο το σημείο, βάση των σχεδίων, εμποδίζει. 
Τα σχέδια προβλέπουν εκεί κολώνα της ΔΕΗ. Από εκεί και πέρα εγώ θα ήθελα σε 
ειλημμένη απόφαση του Δ.Σ., αυτό το πράγμα να εφαρμοστεί.  
 Πρόεδρος :Μπήκε θέμα διαδικαστικό από τον Δήμαρχο για αναβολή του 
θέματος. 
 Λαναράς :Μόλις ξεκινήσουν οι εργασίες εκεί, θα κλείσουμε το περίπτερο, 
αλλά μετά το πέρας των εργασιών θα ξαναμπεί το θέμα για την εγκατάσταση στο ίδιο 
σημείο και όχι για την μετεγκατάσταση του περιπτέρου.  
 Ουσουλτζόγλου:Θα ανακαλέσουμε την απόφαση; 
 Πρόεδρος :Η πρόταση είναι για αναβολή του θέματος μέχρι να ολοκληρωθούν 
οι εργασίες και το βλέπουμε ξανά. 
 Ποιοι συμφωνούν με την αναβολή του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ν. Χαμαλής, Ν. 
Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Γεωργιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Μανακούλης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί τώρα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
 Δ. Ταχματζίδης, Γ. Ουρσουζίδης, Θ. Σιδηρόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
 1.-Το από 4-9-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ.Κόλβατζη. 
 2.-Την με αριθ. 270/2002 απόφασή του. 
 3.-Την από 3-9-02  ένσταση της Πολυξένης Γκουγκουλιάνα. 
 4.-Την από 7-11-02 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του Δ.Σ. 
 5.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
 6.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
 7.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α)Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 9ου θέματος  «Ένσταση Πολυξένης 
χας Γ. Γκουγκουλιάνα κατά της υπ΄αριθ. 270/2002 απόφασης Δ.Σ. για μετατόπιση 
του περιπτέρου της» μέχρι να εκτελεστούν οι εργασίες διάνοιξης και κατασκευής της 
οδού Πιερίων και των πεζοδρομίων στο  σημείο που είναι τοποθετημένο σήμερα το 
παραπάνω περίπτερο. 
 Μετά το πέρας των παραπάνω εργασιών το θέμα να επανέλθει στο Δ.Σ. 
 Β)Η Πολυξένη χα Γ.Γκουγκουλιάνα υποχρεούται να καταθέσει στο Δήμο 
υπεύθυνη δήλωση στην οποία να δηλώνει ότι θα κλείσει το περίπτερό της για όσο 
χρονικό διάστημα απαιτηθεί επιτρέποντας την εκτέλεση των εργασιών στην οδό 
Πιερίων  και ειδικότερα στο σημείο που είναι τοποθετημένο σήμερα το περίπτερό 
της. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    589/ 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 

 Γ. Ουρσουζίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ν.  Χαμαλής Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Ουσουλτζόγλου Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-12-2002 

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
  
 


